
Solrød Svømmeklub – Mødereferat 10. januar 2024 
Kommunikations-, Informations- og Kontaktudvalg 
  
   
Sted: Solrød Idrætscenter 

Tid: 10. januar 2024 kl. 18:45-21:15 

Tilstede: Janette Jakobsen, Dzenita Z. Hansen, Mie B. Mogensen & Claus Bøtcher 

Afbud: - 

Referent: Claus Bøtcher 

 

Referat 

Agenda: 

• Siden sidst 

• Fremtidig hjemmeside 

• Standardisering af ekstern kommunikation 

• Næste møde 

• Eventuelt 

 

Siden sidst 

Ved forespørgsel på opsætning af større tavler, har personalet i hallen foreslået at opsætte skærm i stedet. 

Det har vi derfor ansøgt kommunen om. Der er kvitteret for modtagelsen af ansøgningen, men svar 

afventer. 

Møde er afholdt med Forretningsfører omkring nuværende hjemmeside og oplæring i Klubmodul. En 

forælder i Konkurrenceafdelingen, med online markedsføring har deltaget mødet. Outcome af møde var at 

vi kan markedsføre os bedre ved at fortælle om fordele for forældre og barn ved vores hold frem for 

nuværende setup.  

I den forbindelse har der foregået dialog med Klubmodul der udvikler ny widget og vi opgraderer samtidig 

vores layout, hvorfor hjemmesiden får et facelift når vi har afklaring på nyt logo eller ej. 

Hjemmesiden er blevet opgraderet under fanen ”Konkurrence”, hvilket er foretaget af Konkurrenceudvalget. 

 

Fremtidig Hjemmeside 

Alle har som forberedelse besøgt forskellige svømmeklubbers hjemmesider som inspiration til hvad vi skal 

have af indhold på nuværende hjemmeside og en fremtidig. 

Ved udfærdigelse af ny hjemmeside skal fokus være: 

• Funktionel på mobil 

• Bedre visualisering af svømmehold (hjælp til kunderne) – Hvilket hold skal jeg vælge til mit barn 

• Kan mest brugte funktioner trækkes frem på forsiden 

• Husk at hjemmesiden er primært for anvendelse af Svømmeskolen  

o Tilmelding skal være nem og gennemskuelig  

o Brugere fra konkurrence afdeling skal nok finde det der søges efter. 
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På nuværende hjemmeside ønskes en fane om svømmeskolen – se beslutningsoplæg for ”standardisering af 

ekstern kommunikation”.  

Fanen ”Om Solrød Svømmeklub” ønskes revideret med bestyrelse, udvalg og referater. Beslutningsoplæg 

præsenteres med henblik på godkendelse. 

 

Standardisering af ekstern kommunikation 

Mails bliver i dag kopieret fra tidligere afsendte mails. Udvalget har som forberedelse læst mails igennem, 

der er enighed om at kvaliteten, længden og visuelt layout skal forbedres. 

Der stilles forslag om anvendelse af mailskabeloner i Klubmodul ved visning af eksempel, hvori der linkes til 

relevant indhold på hjemmesiden. Derved kan hvert enkelt hold modtage kun den 

kommunikation/information der er relevant for holdet. 

Der er samtidig lavet udkast til indhold på hjemmesiden. Det vedtages at dette er måden vi ønsker at skabe 

kommunikation på fremadrettet, beslutningsoplæg sendes til godkendelse hos Formanden. 

Udvalgsmedlemmer får som hjemmearbejde at læse indhold igennem og kommentere pr. mail, hvorefter 

der implementeres under forudsætning af godkendelse. 

Det aftales at forslag til standardisering kan tilrettes og godkendes pr. mail, alternativt næste møde. 

 

Næste møde 

Aftales til 7. februar kl. 18:45 i Solrød Idrætscenter – Lokale 3. 

 


